
Fra:                                              Ove Evald Kristiansen <ov-ev@online.no> 
Sendt:                                        tirsdag 16. mars 2021 13:37 
Til:                                               Ingrid Raniseth; Postmottak Alver 
Kopi:                                           Bjørnar Fløysand 
Emne:                                        Innspill for fv. 564 Fløksand-Vikebø. Alternativ trase A1 
  
Jeg forstår det slik at Vestland Fylkeskommune ved Sjefingeniør Ingar. Hals vil gi en orientering til Utvalg 
for Plan, areal og miljø Klokken 1800 i morgen den 17. mars 2021.  
Kan administrasjonen Alver kommune bekrefte at alle tidligere innspill er gjort tilgjengelig for politikerne 
i forkant for å kunne stille de rette spørsmål til Fylkeskommunen. 
Innspill sendt på e-mail den 4 mars 2021 til medlemmer av Plan, areal og miljø er kun åpnet av AP 
representant Anne Grete Eide. Post Alver Kommune glimrer også med sitt fravær. Eller er det slik å 
forstå at innspill er bortkastet energi og blir tatt lite seriøst.  
  
Med vennlig hilsen 
Ove Evald Kristiansen 
Vestbygdvegen 11. 
  
  
Sent from Mail for Windows 10 
  

https://go.microsoft.com/fwlink/?LinkId=550986

